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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/17 

konané dne 21.12.2020 

 

 

Přítomni: Alexová Eva (od 19:20 hod.), Mgr. Cibochová Alžběta, Ing. Čáp Vilém, Hájková 

Jana, BBA, Hošek Vladimír, Ing. Jukl Jindřich, Ing. arch. Karhanová Kristine, Kočí Jaroslav 

st., Bc. Kočí Jaroslav ml., Bc. Liška Ivan, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, 

Ing. Římal Zbyněk, Mgr. Skalický Pavel, Stára Richard, Bc. Šebek Jiří, Ing. Vacek Miloš, 

Ing. Wágner Pavel 

 

Omluveni: Mgr. Beneda Jiří, Češpivová Daria, Ing. Herian Milan, Mucha Zbyněk, 

Polydorová Karla, Mgr. Růžička Petr Dis., Mgr. Štrobová Alena 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Barbora Frantová Lukšová – pověřená řízením ÚMČ Praha 20 

vedoucí odborů (Koutná Lucie, Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. Měšťan Richard, Ing. Brzkovská 

Monika, Bc. Vlasáková Ivana), za odbor ekonomický Nováková Kateřina, za informatiku Ing. 

Koutný Jiří, za kancelář úřadu Prchalová Miluše a Jandová Andrea  

 

 

1. Zahájení 

Starosta, pan Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na sedmnáctém zasedání 

Zastupitelstva MČ Praha 20, které zahájil v 17:11 hodin ve Chvalské stodole. Pan starosta 

upozornil, že z jednání je pořizován audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo 

bylo svoláno řádně ve smyslu zákona č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání 

ZMČ bylo zveřejněno obvyklým způsobem a včas. Podle prezenční listiny bylo přítomno 17 

zvolených členů zastupitelstva. Omluveni jsou Mgr. Beneda Jiří, Češpivová Daria, Ing. 

Herian Milan, Mucha Zbyněk, Polydorová Karla, Mgr. Růžička Petr Dis., a Mgr. Alena 

Štrobová. Paní Alexová Eva přijde na zasedání později. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  Zápis z minulého, šestnáctého zasedání byl ověřen a schválen. Materiály 

obdrželi zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starosta 

určil za ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – paní Ing. arch. Kristine Grigoryan 

Karhanovou a paní Mgr. Alžbětu Cibochovou.  Návrhový výbor je přítomen k plnění své 

funkce. 

 

Na úvod pan starosta přečetl informaci zaslanou panem Janem Brunnerem ve věci poskytnutí 

finančního daru spolku Chvalská beseda ve výši 45 tis. Kč na částečné pokrytí nákladů 

spojených s pořádáním akce „Veselá stodola“ Z důvodu pandemie koronaviru byly vládním 

nařízením akce pro veřejnost zakázány. Finanční dar bude použit na akce v následujícím roce, 
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jakmile to epidemiologická situace umožní a jménem pana J. Brunnera všechny na akce 

pozval. 

 

 

2. Schválení programu 

Rada městské části schválila návrh programu ZMČ dne 11.12.2020, který byl řádně vyvěšen 

na úřední desce a zaslán všem zastupitelům emailem. Pan starosta předložil návrh programu 

ve stejném znění, jako byl vyvěšen na úřední desce. 

 

Pan starosta požádal přítomné zastupitele o další návrhy k doplnění nebo změnu programu. 

Diskuse: Paní Jana Hájková, BBA navrhuje doplnit do programu „Dotazy a interpelace z řad 

veřejnosti nezastupitelů“ v obvyklém čase (18:00 – 18:30 hod.) a bod „Dotazy a interpelace 

členů ZMČ Praha 20 jako bod 5 a přečíslovat původní bod 5. Závěr jako bod 6. Další návrhy 

nebyly předloženy. 

 

Paní H. M. Moravcová požádala o přestávku 5 minut. 

 

17:15 hod. vyhlásil pan starosta přestávku v délce 5 minut. 

  

Pan starosta nechal hlasovat o doplnění 2 bodů do programu, jak navrhla paní Jana Hájková, 

BBA: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Nepřítomen 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 
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Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 17 (68%);  Proti: 0 (0%); Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh na doplnění dvou bodů do programu byl schválen. 

 

 

 

Pan starosta nechal hlasovat o doplněném programu jako celku: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Nepřítomen 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 17 (68%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Pro takto navržený program hlasovalo 17 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti 

a nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 
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Zahájení 

Schválení programu 

Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2021 a návrh  

1. 

2. 

 

3.01 

 

 

 

BJ/1924/2020 
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střednědobého rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 

2026 

2 Rozpočtové provizorium na rok 2021 3.02 BJ/1938/2020 

3 

Žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, o 

poskytnutí individuální dotace na podporu sportu a celoročních 

sportovních aktivit v TJ Sokol Horní Počernice, spolek, 

podpora provozu a údržby sportovišť TJ Sokol v roce 2020 

3.03 BJ/1931/2020 

4 

Zrušení usnesení č. ZMC/6/15/0124/19 ze dne 23.9.2019 ve 

věci návrhu systému peněžitého plnění poskytovaných členům 

výborů ZMČ a komisí RMČ a schválení poskytnutí daru 

Nemocnici Na Bulovce, IČO: 00064211, se sídlem Budínova 

67/2, 180 00 Praha 8 

3.04 BJ/1934/2020 

5 
Schválení poskytnutí finančního daru osobám jako projev 

ocenění za jejich přínos při rozvoji městské části v roce 2020 
3.05 BJ/1928/2020 

6 

Záměr úplatného nabytí spoluvlastnického podílu id 41/48 

pozemku KN parc. č. 1858/4, KN parc. č. 4490/1 a KN parc. č. 

4491/2 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

Závěr 

 

4.01 

 

 

5. 

6. 

BJ/1932/2020 

 

 

 

 

18:00 – 18:30 Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 

3. Finance, legislativa, dotace 

 

3.01 Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2021 a návrh střednědobého rozpočtového 

výhledu MČ Praha 20 do roku 2026 

Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Pan místostarosta odprezentoval návrh rozpočtu na rok 2021 a návrh střednědobého 

rozpočtového výhledu do roku 2026. 

 

Rozpočet městské části Praha 20 na rok 2021 je navržen s objemem příjmů 150 502 tis. Kč a 

výdajů ve výši 199 922 tis. Kč, tj. schodkem ve výši 49 419,4 tis. Kč. Běžné výdaje činí 170 

963 tis. Kč, kapitálové (investiční) 28 959 tis. Kč. Navržený schodek bude kryt prostředky na 

rozpočtových účtech.   

Ve výdajích bylo nutné reagovat na změny v roce 2021 proti roku 2020, např. postupu 

zaměstnanců do vyšších platových stupňů, nárůstu cen energií, potřebu oprav majetku, nároky 

na jednorázové nákupy v oblasti informačních technologiích apod. Bylo přihlédnuto k 

plánovanému výsledku hospodaření Městské části Praha 20 za rok 2020, zejména objemu 

nevyčerpaných výdajů v roce 2020.   

Zdroje rozpočtu na rok 2021 tvoří předpokládané příjmy roku 2021 ve výši 150 502 tis. Kč a 

část zůstatku na rozpočtových účtech (nevyčerpaných prostředků z minulých let) ve výši 49 

419,4 tis. Kč. Podle Metodického pokynu Magistrátu hl. města Prahy nelze do návrhu 

rozpočtu zapracovat nevyčerpané a případně ponechané dotace z rozpočtu Hl. města Prahy 

(HMP) za předešlé roky, ty mohou být do rozpočtu zapracovány úpravou rozpočtu roku 2021 

až po schválení tzv. finančního vypořádání za rok 2020. Stejně tak nelze do rozpočtu 
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zapracovat nevyčerpané a očekávané dotace z HMP, jejichž zdrojem jsou příjmy z odvodů z 

výherních hracích přístrojů, ty budou do rozpočtu zapojeny až po schválení ZHMP v průběhu 

roku 2021.  

Vzhledem k uvedeným finančním možnostem nemohly být pokryty všechny požadavky na 

výdaje roku 2021, které v souhrnu činily původně cca 260 mil. Kč, byly proto kráceny u 

běžných (neinvestičních) i kapitálových (investičních) výdajů na navržených 199 922 tis. Kč. 

Navrženým rozpočtem byl však zajištěn běžný chod městské části včetně jejích 

příspěvkových organizací a u kapitálových výdajů byly do návrhu rozpočtu zařazeny vlastní 

prostředky na rozpracované investiční akce.  

Podle metodiky pro sestavování rozpočtu lze rozpočet sestavit jako vyrovnaný, přebytkový 

nebo schodkový. Za příjmy rozpočtového (kalendářního) roku se považují pouze příjmy, které 

jsou připsány na rozpočtové účty od 1. ledna do 31. prosince daného roku, stejně tak za 

výdaje rozpočtového roku jsou považovány pouze výdaje, které jsou proplaceny z 

rozpočtových účtů v uvedeném období. Pokud byly za daný rok vytvářeny přebytky, jsou 

obsaženy v zůstatku rozpočtových účtů. Tyto přebytky je možné použít a krýt jimi výdaje, 

které převyšují příjmy některého rozpočtového roku, tj. na krytí schodku rozpočtu, 

prostřednictvím položky 8115 – změna stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech 

(pokles).  

  

Diskuse: Bc. J. Šebek navrhl, aby byly v rozpočtu provedeny úpravy v participativním 

rozpočtu, a to ho úplně zrušit jako v roce 2020 tak i v roce 2021 a finance použít na potřebu 

výstavby, nebo obnovy stávajících nemovitostí.  

Technická poznámka: H. M. Moravcová 

Pokračování diskuse: Bc. I. Liška 

Technická poznámka: Ing. M. Vacek 

 

Diskuse: J. Hájková požádala uvést do zápisu následující dotazy:  

1) Projednal Finanční výbor návrh rozpočtu na svém jednání dne 2.12.2020? 

2) Upozornila, že 10 investic se z r. 2020 přenáší do roku 2021, nedokázali jsme získat 

stavební povolení na BD Náchodská, dům Beranka. Doplníme v prosinci 2020 

projektovou dokumentaci na BD Náchodská, Beranka tak, abychom do 60-ti dnů 

získali platné stavební a územní rozhodnutí?  

3) Předložila protinávrh navýšit rozpočet na HPZ na 950 tis. Kč 

 

 

Pan starosta přerušil projednávání tohoto bodu z důvodu stanoveného času pro dotazy a 

interpelace občanů. 

 
18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 
 

Pan Švejda se vyjádřil ke způsobu odměňování členů výborů/komisí, kteří nejsou členy 

zastupitelstva za jejich činnost v příslušném výboru / komisi.  

Namítal, že přijatý návrh, který byl přijat v roce 2019, je legitimní a měl by být dodržován.  

Uvedl, že dle nového předloženého návrhu, nelze členy komise, tímto 

způsobem obdarovat. Nesouhlasí s tvrzením, že za neobdržené částky si mohou členové 

komisí sami. Upozornil na fakt, že mu opakovaně přišly chybné formuláře a že až třetí 

zaslaný formulář byl ten správný. 
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Pan JUDr. Usnul se zeptal, v jakých nařízeních je stanoveno, když chce škola nebo školka 

přijmout dar, musí požádat o svolení obec a jestli by mohl toto nařízení dostat. 

Na dotaz odpověděla vedoucí Odboru sociálních věcí a školství, paní Ing. M. Brzkovská. 

 

Pan Petr Růžička, starosta SDH Praha – Chvaly, poděkoval za finanční dar ve výši 50 tis. Kč 

a dotaci ve výši 31 tis. Kč a vysvětlil, k jakému účelu byly finance použity. Požádal o pomoc 

se zřízením Jednotky požární ochrany nezařazené, dále o opravu hasičské zbrojnice, ve které 

chybí soc. zařízení, topení,  přípojky na vodu, kanalizaci atd. 

Pan starosta přislíbil pomoc a podporu.  

 

Další z občanů se k bodu Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů nepřihlásili. 

Pan starosta tento bod ukončil a pokračovala diskuse k bodu 3.01: 

J. Hájková, BBA, Ing. M. Vacek – požádal o promítnutí fotografií stavu hasičské zbrojnice a 

požádal o navýšení rozpočtu o 300 tis. Kč pro hasiče. 

Mgr. P. Měšťan 

Technická poznámka: Ing. M. Vacek 

Dále probíhala diskuse J. Hájkové a R. Stáry ve věci doporučení Finančního výboru ke 

schválení rozpočtu a jestli jsou všichni členové FV seznámení s provedenými změnami po 

2.12.2020, kdy byl Finančním výborem rozpočet na r. 2021 doporučen ke schválení. 

Do diskuse se zapojil Mgr. P. Měšťan, Ing. V. Čáp 

 

Technická poznámka: J. Hájková, BBA 

 

Ing. Čáp předložil protinávrh, a to doplnění do usnesení bod 5) uložení úkolu OE zasílat k 

informaci všem členům ZMČ Praha 20 a všem členům Finančního výboru ZMČ Praha 20 

návrhy všech rozpočtových opatření schvalovaných RMČ a ZMČ, a to před jejich schválením 

v příslušném orgánu 

 

Pokračování v diskusi: Bc. J. Šebek, R. Stára 

 

Pan starosta požádal pana místostarostu, aby shrnul všechny předložené protinávrhy. 

1. protinávrh pana Bc. J Šebka – na provedení úprav u participativního rozpočtu z r. 

2020, a to 600 tis. Kč snížit na 0,- Kč a v r. 2021 z 300 tis. Kč také na 0,- Kč 

2. Protinávrh paní J. Hájkové, BBA navýšení rozpočtu Chvalského zámku na HPZ 950 

tis. Kč  

3. Protinávrh pana Ing. M. Vacka přidat na hasiče 300 tis. Kč v rozpočtu na opravy a 

údržbu  

4. Protinávrh Ing. Čápa doplnit do usnesení bod 5) spočívající v zasílání k informaci 

všech rozpočtových opatření členům ZMČ a Finančního výboru 

 

Pan místostarosta požádal o vyjádření a upřesnění k protinávrhu pan J. Šebka a pana M. 

Vacka odbor ekonomický. 

 

Pan Bc. J. Šebek požádal o přestávku 10 minut. 

 

Pan starosta vyhlásil přestávku do 19:10 hod. 

 

Po přestávce pokračovala diskuse k rozpočtu: 
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Diskuse: Bc. J. Šebek přednesl další protinávrh č. 5, aby 20 mil. Kč na tělocvičnu nebylo 

alokováno na zvláštní účet obce, ale aby byly zaneseny do rozpočtu na r. 2021 

Diskuse: H. M. Moravcová 

 

Po ukončení diskuse pan místostarosta přečetl všechny protinávrhy. 

 

1) protinávrh zastupitele Bc. J Šebka: 

snížení financí na participativní rozpočet z 300 tis. č na 200 tis. Kč 

 

2) protinávrh paní J. Hájkové, BBA: 

navýšení účelové dotace pro Chvalský zámek v kolonce HPZ na 950 tis. Kč 

 

3) protinávrh pan Ing. M. Vacka: 

navýšení objemu rozpočtu o 300 tis. na potřeby pro dobrovolné hasiče, a to v kapitole 7 

požární ochrana, ORJ 720 

 

4) protinávrh pana Ing. V. Čápa: 

doplnění bodu 5) ukládá OE zasílat k informaci všem členům ZMČ Praha 20 a všem členům 

Finančního výboru ZMČ Praha 20 návrhy všech rozpočtových opatření schvalovaných RMČ 

a ZMČ, a to před jejich schválením v příslušném orgánu; Termín: 1.1.2021 

 

5) protinávrh pana Bc. J. Šebka:  

zanesení kapitálových výdajů na položku tělocvična Jívanská z 0 Kč na 20 mil. Kč (kapitola 

4, ORJ 420) 

 

Pan starosta všem, kteří se podíleli na sestavení rozpočtu, poděkoval. 

 

Hlasování o protinávrhu č. 5) Bc. J. Šebka o zanesení kapitálových výdajů na položku 

tělocvična Jívanská z 0 na 20 mil. Kč: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

 

8 

 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 17 (68%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 1 (4%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 5 byl přijat. 

 

Hlasování o protinávrhu č. 4 pana Ing. V. Čápa doplnění usnesení o bod 5) jak je výše 

uvedeno: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 18 (72%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 4 byl přijat. 

 

Hlasování o protinávrhu pana Ing. M. Vacka navýšení objemu rozpočtu o 300 tis. na potřeby 

pro dobrovolné hasiče: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 
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Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 18 (72%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 3 byl přijat 

 

Hlasování o protinávrhu č. 2 paní J. Hájkové, BBA navýšení účelové dotace pro Chvalský 

zámek v kolonce HPZ na 950 tis. Kč: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 
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Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Zdržel se 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Pro: 13 (52%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 5 (20%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 2 byl přijat. 

 

Hlasování o protinávrhu č. 1 pana Bc. J. Šebka snížení financí na participativní rozpočet z 300 

tis. č na 200 tis. Kč: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 17 (68%); Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 1 (4%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 1 byl přijat. 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení k rozpočtu jako celku vč. schválených úprav a 

doplnění bodu 5): 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 18 (72%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/17/1/0249/20 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

upravený návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2021 dle předložených příloh s 

celkovým objemem příjmů ve výši 150 502,6 tis. Kč, celkovým objemem výdajů 

ve výši 220 262 tis. Kč a plánovaným schodkem ve výši 69 759,4 tis. Kč. Schodek 

je kryt třídou 8 - financování. 

• příloha č. 1: důvodová zpráva - komentář 

• příloha č. 2: rozpočet MČ Praha 20 na rok 2021 (rozpis výdajů) 

• příloha č. 3: investice zařazené do rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2021 

• příloha č. 4.:počet zaměstnanců a objem prostředků na platy zaměstnanců MČ Praha 

a příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 20 
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• příloha č. 5: rozpočet účelového fondu MČ Praha 20 (Sociální fond) na rok 2021 

• příloha č. 6: plán zdaňované (hospodářské) činnosti MČ Praha 20 na rok 2021 

• příloha č. 7: výše příspěvků pro příspěvkové právnické osoby (organizace) na rok 

2021 

 

2) schvaluje 

návrh střednědobého rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2026 dle přílohy č. 

8 tohoto materiálu 

 

3) schvaluje 

návrh na zmocnění Rady MČ Praha 20 k provádění rozpočtových opatření na rok 

2021 dle přílohy č. 9 tohoto materiálu 

 

4) ukládá 

vyvěsit na úřední desku schválený rozpočet MČ Praha 20 na rok 2021 včetně 

důvodové zprávy (komentář) a příloh č. 2 - 7 tohoto materiálu a návrh rozpočtového 

výhledu MČ Praha 20 do roku 2026 dle přílohy č. 8 tohoto materiálu 

 

Zodpovídá  

1. Bc. Ivana Vlasáková, Vedoucí ekonomického odboru  

Termín: 20.01.2021     

 

5) ukládá 

zasílat k informaci všem členům ZMČ Praha 20 a všem členům Finančního výboru 

ZMČ Praha 20 návrhy všech rozpočtových opatření schvalovaných RMČ a ZMČ, a to 

před jejich schválením v příslušném orgánu 

 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 01.01.2021     

 

 

Pan místostarosta všem poděkoval za čas věnovaný práci na rozpočtu, za projevenou důvěru, 

a že po dlouhých letech nebude MČ v rozpočtovém provizoriu. 

 
3.02 Rozpočtové provizorium na rok 2021 

Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

Vzhledem ke schválení rozpočtu pro rok 2021, předkladatel tento materiál stáhl.  

 
3.03 Žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, o poskytnutí 

individuální dotace na podporu sportu a celoročních sportovních aktivit v TJ Sokol 

Horní Počernice, spolek, podpora provozu a údržby sportovišť TJ Sokol v roce 2020 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 
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Jedná se o žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, Chvalkovická 

2031/47, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z 

rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 900.000,- Kč na podporu sportu a celoročních sportovních 

aktivit v TJ Sokol Horní Počernice, spolek, podporu provozu a údržby sportovišť TJ v roce 

2020. RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/75/26/1463/20 ze dne 20.10.2020 

s poskytnutím částky 680 tis. Kč. Předkladatel navrhuje schválit usnesení ve variantě “A“. 

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, H. M. Moravcová, Mgr. P. Měšťan, R. Stára,  Mgr. P. Skalický 

Technická poznámka: Ing. M. Vacek, Bc. I. Liška 

H. M. Moravcová navrhla zastupitelstvu stažení žaloby na TJ Sokol 

Pan místostarosta s JUDr. Lukšovou naformulovali doplnění usnesení o bod, kde bude 

zastupitelstvo souhlasit s usnesením RMČ, přijaté dne 3.8.2020 - „Souhlas s uzavřením 

Smlouvy o spolupráci v rámci podpory volnočasových aktivit a řešení vzájemných finančních 

závazků“  

 

Paní H. M. Moravcová požádala o 5-ti minutovou přestávku k doformulování svého 

protinávrhu. 

 

V 19:55 hod. pan starosta vyhlásil 5- ti minutovou přestávku, tj. do 20:00 hod. 

 

Po ukončení přestávky se do diskuse přihlásili: J. Kočí st., H. M. Moravcová, J. Hájková, 

BBA předložila protinávrh „Požaduji předložení tohoto návrhu řádně a se všemi materiály 

vč. žaloby a vč. vyjádření externí AK Belha, Vacíř tak, abychom se s tím všichni zastupitelé 

mohli seznámit.“  

 

Paní H. M. Moravcová předložila svůj protinávrh, a to doplnit do usnesení ve variantě „A“ o 

bod ZMČ Praha 20 souhlasí s usnesením RMČ Praha 20 č. RMC/68/10/1310/20 ze dne 

3.8.2020. 

 

Do diskuse se ještě přihlásil Bc. J. Šebek. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o protinávrhu paní H. M. Moravcové: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 
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Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 13 (52%);  Proti: 1 (4%);  Zdrželo se: 4 (16%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Usnesení číslo: ZMC/17/3/0246/20 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, o individuální dotaci na 

podporu sportu a celoročních sportovních aktivit v TJ Sokol Horní Počernice, spolek, 

podpora provozu a údržby sportovišť TJ Sokol v roce 2020 ve výši 900.000,- Kč a 

usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Tělovýchovné jednotě Sokol Horní 

Počernice, spolek, na podporu sportu a celoročních sportovních aktivit v TJ Sokol 

Horní Počernice, spolek, podpora provozu a údržby sportovišť TJ Sokol v roce 2020 

ve výši 680.000,- Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2020/0078 

4) souhlasí 

s usnesením RMČ Praha 20 č. RMC/68/10/1310/20 ze dne 3.8.2020 

5) ukládá 

informovat Tělovýchovnou jednotu Sokol Horní Počernice, spolek, o usnesení ZMČ 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 23.12.2020     

 

6) ukládá 
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uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s Tělovýchovnou jednotou Sokol Horní Počernice, spolek, Chvalkovická 2031/47, 

193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 00538647, na podporu sportu a celoročních 

sportovních aktivit v TJ Sokol Horní Počernice, spolek, podpora provozu a údržby 

sportovišť TJ Sokol v roce 2020 

Zodpovídá  

2. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 23.12.2020     

 

 
3.04 Zrušení usnesení č. ZMC/6/15/0124/19 ze dne 23.9.2019 ve věci návrhu systému 

peněžitého plnění poskytovaných členům výborů ZMČ a komisí RMČ a schválení 

poskytnutí daru Nemocnici Na Bulovce, IČO: 00064211, se sídlem Budínova 67/2, 180 00 

Praha 8 

Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Jedná se o návrh na zrušení usnesení ZMČ ve věci návrhu systému peněžitého plnění členům 

výborů ZMČ a komisí RMČ, kteří nejsou členy zastupitelstva a schválení poskytnutí daru 

Nemocnici Na Bulovce. Pan místostarosta předložil návrh s úpravou ve jmenném seznamu -  

doplnění jedné osoby, celková částka se navýší o 2.999,- Kč, celkem tedy na 106.995,- Kč. 

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, JUDr. B. F. Lukšová, Ing. V. Čáp, Ing. M. Vacek, Mgr. A. 

Cibochová, Mgr. P. Měšťan, R. Stára 

Po ukončení diskuse přečetl pan místostarosta návrh usnesení předložený ve variantě „B“: 

ZMČ Praha 20  

1) zrušuje usnesení zastupitelstva č. ZMC/6/15/0124/19 ze dne 23.9.2019 ve věci návrhu 

systému peněžitého plnění poskytovaných členům výborů ZMČ a komisí RMČ. 

2) schvaluje poskytnutí daru ve výši 12.960,-Kč Nemocnici Na Bulovce, IČO: 00064211, se 

sídlem Budínova 67/2, 180 00 Praha 8 a následné uzavření odpovídající darovací smlouvy, 

jejímž předmětem bude dar ve výši 12.960,-Kč. 

3) ukládá předložit darovací smlouvu dle schváleného usnesení starostovi k podpisu 

 

Hlasovat o předloženém usnesení ve variantě „B“: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 12 (48%);  Proti: 2 (8%);  Zdrželo se: 4 (16%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh nebyl přijat. 

 

Pan místostarosta přečetl návrh usnesení předložený ve variantě „A“ s úpravou ve jmenném 

seznamu spočívající v doplnění člena - předsedy Komise výstavby a územního rozvoje: 

ZMČ Praha 20 

1) bere na vědomí předložený jmenný seznam fyzických osob, které nejsou členy 

Zastupitelstva MČ, tvořící neveřejnou přílohu tohoto usnesení, včetně výše navrhované 

odměny za výkon jejich funkce ve výborech ZMČ a komisích RMČ v roce 2020. 

2) schvaluje poskytnutí peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva 

MČ, dle předloženého jmenného seznamu tvořícího neveřejnou přílohu tohoto usnesení, 

včetně výše navrhované odměny za výkon jejich funkce ve výborech ZMČ a komisích RMČ 

v roce 2020. 

3) ukládá OE ve spolupráci s OKÚ vyplacení schváleného peněžitého plnění fyzickým 

osobám v nejbližším výplatním termínu. 

 

Pan místostarosta nechal o návrhu hlasovat. 

Z důvodu dalších dotazů ze strany zastupitelů, prohlásil pan místostarosta hlasování za 

zmatečné a otevřel diskusi: Ing. Z. Římal, Bc. J. Šebek, Ing. V. Čáp, JUDr. B. F. Lukšová 

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení ve variantě „A“: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 18 (72%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/17/4/0247/20 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

předložený jmenný seznam fyzických osob, které nejsou členy Zastupitelstva MČ, 

tvořící neveřejnou přílohu tohoto usnesení, včetně výše navrhované odměny za výkon 

jejich funkce ve výborech ZMČ a komisích RMČ v roce 2020. 

 

2) schvaluje 

poskytnutí peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva MČ, 

dle předloženého jmenného seznamu tvořícího neveřejnou přílohu tohoto usnesení, 

včetně výše navrhované odměny za výkon jejich funkce ve výborech ZMČ a komisích 

RMČ v roce 2020. 

 

3) ukládá 

OE ve spolupráci s OKÚ vyplacení schváleného peněžitého plnění fyzickým osobám 

v nejbližším výplatním termínu. 

 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 15.01.2021     

 

 
3.05 Schválení poskytnutí finančního daru osobám jako projev ocenění za jejich přínos 

při rozvoji městské části v roce 2020 

Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Pan místostarosta jako předkladatel formálně stáhl tento bod, protože v předchozím návrhu 

nebyl schválen návrh na zrušení systému vyplácení odměn a ponechal se stávající systém. 

 

 
4.01 Záměr úplatného nabytí spoluvlastnického podílu id 41/48 pozemku KN parc. č. 

1858/4, KN parc. č. 4490/1 a KN parc. č. 4491/2 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Na základě usnesení č. RMC/82/4/1569/20 ze dne 11.12.2020 je ZMČ předkládán k vyjádření 

záměr úplatného nabytí spoluvlastnického podílu id 41/48 pozemku KN parc. č. 1858/4 o 

výměře 103 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, 

pozemku KN parc. č. 4490/1 o výměře 68 m2, druh pozemku – ovocný sad a pozemku KN 

parc. č. 4491/2 o výměře 242 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití neplodná 

půda, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, za kupní cenu ve výši 123.900,- Kč (tj. 300 

Kč/m2), z vlastnictví XXXXXXXXXXX (spoluvlastnický podíl id 36/48) a 

XXXXXXXXXXXX (spoluvlastnický podíl ve výši id 5/48). MČ Praha 20 dlouhodobě 

jednala s právním zástupcem XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX o koupi 

lomu, tj. o úplatném nabytí spoluvlastnických podílů v celkové výši id 41/48 pozemku KN 

parc. č. 1853/1, 1857/1 a 1857/2 v k. ú. Horní Počernice, a to v souladu s přijatým usnesením 

č. ZMC/18/6/0023/17 ze dne 27. 2. 2017, kterým byla kupní cena stanovena na částku 

4.104.900,- Kč s tím, že MČ ze schválené kupní ceny uhradí částku 1.368.300,- Kč a zbylá 

část kupní ceny ve výši 2.736.600,- Kč bude uhrazena z dotačního titulu MHMP.  

 

Diskuse: Bc. J. Šebek, Ing. Z. Vavruška 

Bc. Šebek předložil protinávrh spočívající v doplnění usnesení o další bod v následujícím 

znění:  

„ZMČ Praha 20 ukládá RMČ Praha 20 zahájit jednání s právním XXXXXXXXXXXXX ve 

věci úplatného nabytí pozemků ideálního spoluvlastnického podílu k pozemku „zahrádkáři“ 

J. Hájková, BBA navrhla doplnit protinávrh o čísla pozemků, o které se jedná, tzn.  parc. č. 

4415/7 - vodní plocha o výměře 138 m2, 4416/1 - trvalý travní porost o výměře 4057 m2, 

4416/2 - trvalý travní porost o výměře 166 m2, 4416/4 - trvalý travní porost o výměře 2409 m2 

v k. ú. Horní Počernice 

Do diskuse se dále přihlásili: Mgr. P. Měšťan, H. M. Moravcová předložila protinávrh 

R. Stára, Bc. J. Šebek, J. Hájková, BBA 

Technická poznámka: Ing. J. Jukl 

 

Po ukončení diskuse požádal pan místostarosta paní H. M. Moravcovou, aby za návrhový 

výbor naformulovala znění protinávrhu. Jedná se o doplnění usnesení o následující bod: 

 

ZMČ Praha 20  

- ukládá RMČ Praha 20 zahájit jednání ve věci úplatného nabytí spoluvlastnického 

podílu k pozemkům KN v lokalitě Zábrodí č. 4415/7, 4416/1, 4416/2, 4416/4 

- ukládá RMČ Praha 20 předložit zastupitelstvu informaci v souvislosti s LV 1255 

 

 

Pan starosta nechal hlasovat o protinávrhu paní H. M. Moravcové: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 
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Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 

Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 18 (72%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh byl schválen 

 

 

Hlasování o usnesení jako celku vč. doplnění usnesení o schválený protinávrh: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Omluven 

Polydorová Karla SPP Omluven 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 
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Mgr. Růžička Petr, DiS. Šance p.P. Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 18 (72%);  Proti: 0 (0%);  Zdrželo se: 0 (0%);  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/17/6/0248/20 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

 

1) schvaluje 

- úplatné nabytí spoluvlastnického podílu id 36/48 pozemku KN parc. č. 1858/4 o 

výměře 103 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, 

pozemku KN parc. č. 4490/1 o výměře 68 m2, druh pozemku – ovocný sad a pozemku 

KN parc. č. 4491/2 o výměře 242 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití 

neplodná půda vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, za kupní cenu ve výši 

108.790,-   Kč, z vlastnictví XXXXXXXXXXXXXXX. 

- úplatné nabytí spoluvlastnického podílu id 5/48 pozemku KN parc. č. 1858/4 o 

výměře 103 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, 

pozemku KN parc. č. 4490/1 o výměře 68 m2, druh pozemku – ovocný sad a pozemku 

KN parc. č. 4491/2 o výměře 242 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití 

neplodná půda vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, za kupní cenu ve výši 15.110,-

Kč, z vlastnictví XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. 

- uzavření kupní smlouvy s XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. 

2) ukládá 

- předložit kupní smlouvu smluvním stranám k podpisu. 

Zodpovídá  

1. Mgr. Petr Měšťan, Starosta 

Termín: 15.02.2021     

 

3) ukládá 

- zahájit jednání ve věci úplatného nabytí spoluvlastnického podílu k pozemkům 

KN  v  lokalitě Zábrodí parc. č. 4415/7, 4416/1, 4416/2, 4416/4 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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21 

 

- předložit zastupitelům informaci v souvislosti s LV 1255 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Kontrolní termín: 15.03.2021 

 

 
5. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Paní J. Hájková, BBA se zeptala Ing. Z. Vavrušky, jestli splnil usnesení RMČ Praha 20, ve 

kterém bylo OHSaI uloženo uplatnit sankci ve výši 144 tis. Kč na zhotovitele Venkovního 

sportoviště hřiště V Lukách. Ing. Vavruška odpověděl.  

Dále se zeptala Ing. J. Jukla a pana starosty jak se vyvíjí situace kolem zástavby v lokalitě 

Robotnice. Na dotaz odpověděl pan starosta. K tématu dále diskutovali: H. M. Moravcová, V. 

Hošek, Mgr. P. Měšťan, J. Hájková, BBA. 

K tématu bude svolán v lednu nebo v únoru „kulatý stůl“. 

 

Poslední dotaz se týkal aktuální informace ohledně petice, jestli je nějaká reakce od pana 

Hlaváčka? Na dotaz odpověděl Bc. J. Kočí a doplnil Ing. J. Jukl. 

 

Ing. M. Vacek vyslovil nesouhlas, aby stejná firma, která má zaplatit pokutu dostala další 

zakázku, domnívá se, že zakázka v knihovně by měla být přidělena jiné firmě. 

 

Předložil podnět na uložení úkolu: „MČ ukládá panu starostovi a RMČ, aby zřídila ze spolku 

dobrovolných hasičů Chvaly Jednotku požární ochrany III (JPO III) podle zákona o požární 

ochraně. Termín navrhuje do konce března nebo do konce června r. 2021“ 

Technická poznámka: H. M. Moravcová 

Pan starosta navrhuje sejít se se starostou hasičů a úkol na základě této schůzky řešit. 

Bc. J. Kočí navrhuje Ing. Vackovi se zapojit do jednání s hasiči. 

 

J. Kočí st. se vyjádřil k článku, který se k němu dostal a vzešel od místních politiků z 

uskupení HOP (Pirátů), který napsal jistý p. Polák ve smyslu, že podporuje snové současné 

vedení, že je předseda Kontrolního výboru, kontroluje práci vedení obce, že drží ochrannou 

ruku nad synem, který je radním, atd. Požádal, aby se takovým nařčením vyhnuli. Reagovat 

nebude písemnou odpovědí, ale telefonátem Mgr. Štrobové.   

Poděkoval za sebe i za pana Václava Exnera, člena Finančního výboru za rozpočet na r. 2021. 

Vyzval k zamyšlení zastupitele k týmové práci pro Horní Počernice. Popřál všem hodně štěstí, 

zdraví a spokojenosti. 

 

Bc. J. Šebek se zeptal: 

1) Jestli jsou naplánované konkrétní termíny zastupitelstev v 1. pololetí r. 2021 a jestli 

platí, že se uskuteční slíbené 3 zasedání (únor, duben, červen). Pan starosta odpověděl 

2) Uvažuje Rada, že si schválí jmenovité hlasování v Radě sama nebo neuvažuje? Pan 

starosta odpověděl. 

3) V jaké výši schválila Rada odměny ředitelům příspěvkových organizací? Konkrétně se 

jedná o Chvalský zámek, knihovnu a divadlo, protože všechny byly uzavřeny. Shoduje 

se výše odměn s odměnami z minulých let? Pan starosta odpověděl. 
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R. Stára se zeptal kolika členům výborů / komisí za r. 2019 a 2020 byla již ze stávajícího 

systému odměna vyplacena.  JUDr. B. F. Lukšová odpověděla. 

 

 
6.  Závěr 

Pan starosta všem poděkoval za účast na zasedání, popřál hezké Vánoce, šťastný nový rok a 

hlavně hodně zdraví. Ve 21:25 hod. zasedání ukončil. 

Zápis byl vyhotoven dne 13.1.2021. 

 

 

 

 

……………................................................... …........................................ 

Ing. arch. Kristine Grigoryan Karhanová v. r.  

zastupitelka 
Mgr. Alžběta Cibochová v. r.   

zastupitelka 

 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

Ověřovatelé: Ing. arch. Kristine Grigoryan Karhanová, zastupitelka 

Mgr. Alžběta Cibochová, zastupitelka 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 

 

Přílohy zápisu:  

- Prezenční listina 

- Přehled hlasování 

 


